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Aika	   Torstai	  12.1.2016	  klo	  09.30	  –	  11.30	  
Paikka	   Bulevardi,	  huone	  P301	  
	   	  

	  
Paikalla	  

Pekka	  Korhonen	  
Liisa	  Salo	  
Eeva	  Viitanen	  	  
Tuomas	  Orama	  	  
Jaakko	  Rannila	  (sihteeri)	  
Esa	  suominen	  (sihteeri)	  

	  
Poissa:	  	   	  
Tuomo	  Rintamäki	  
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1.	  Kokouksen	  avaaminen	  
Jaakko	  Rannila	  avasi	  kokouksen	  klo	  9.33	  

2.	  Puheenjohtajan	  valinta	  
Esitettiin	  ja	  valittiin	  puheenjohtajaksi	  Pekka	  Korhonen.	  

3.	  Ohjausryhmän	  kokoonpano	  
Ohjausryhmä	  ei	  tehnyt	  muutoksia	  ohjausryhmän	  kokoonpanoon.	  	  
	  
Esitettiin	  että	  projektiryhmään	  kutsuttavat	  asiantuntijat	  osallistuisivat	  projektiryhmän	  
kokouksiin	  tarvittaessa.	  Esimerkiksi	  osa	  asiantuntijoista	  osallistuisi	  vain	  joka	  toinen	  
viikko.	  
	  
Esitettiin	  Tiina	  Heikkistä	  osallistumaan	  projektiryhmän	  toimintaan,	  mutta	  vain	  esi-‐
merkiksi	  vain	  joka	  toinen	  viikko.	  Esitys	  hyväksyttiin.	  
	  
Esitettiin	  Sonja	  Merisaloa	  projektiryhmään	  ja	  käyttöliittymä	  asiantuntijatyöryhmään.	  
Esitys	  hyväksyttiin.	  
	  
Poiketen	  esitetystä,	  Lauri	  Viitanen	  ei	  voi	  osallistua	  projektiin.	  

	  

4.	  Projektidokumenttien	  esittely	  &	  käsittely	  
Projektipäällikkö	  Jaakko	  Rannila	  esitteli	  projektisuunnitelman,	  projektin	  aikataulun	  ja	  
projektiorganisaation.	  Ohjausryhmä	  keskusteli	  projektidokumenteista	  ja	  auditoinnista.	  
	  
Projektidokumentit	  hyväksyttiin	  esitetyn	  mukaisesti.	  
	  

5.	  Projektin	  tilanteen	  raportointi	  
Projektipäällikkö	  esitteli	  projektin	  tilannetta	  ja	  seuraavan	  vaiheen	  tavoitteita.	  Liisa	  Sa-‐
lo	  ehdotti,	  että	  projektin	  tulee	  laatia	  viestintäsuunnitelma.	  Ehdotus	  hyväksyttiin.	  
	  

6.	  Muut	  asiat	  
Tuomo	  Rintamäki	  lähetti	  ennen	  kokousta	  kysymyksiä	  ohjausryhmälle	  käsiteltäväksi.	  	  
Hän	  tiedusteli	  projektilta,	  voidaanko	  käyttöliittymäasiantuntijatyöryhmään	  lisätä	  myös	  
Metropolian	  edustaja.	  Rannila	  esitti	  tähän	  tehtävään	  Sonja	  Merisaloa.	  Esitys	  hyväksyt-‐
tiin.	  
	  
Toinen	  kysymys	  liittyi	  siihen	  onko	  Alfrescon	  opensource-‐versio	  riittävä.	  Rannila	  ehdot-‐
ti,	  että	  projekti	  selvittää	  tätä	  asiaa	  ja	  palaa	  asiaan	  seuraavassa	  ohjausryhmän	  kokouk-‐
sessa	  esityksen	  kanssa.	  
	  
Kolmas	  ehdotus	  liittyi	  siihen	  olisiko	  projektin	  hyvä	  ottaa	  mukaan	  opiskelijoita.	  Rannila	  
esitti,	  että	  Pakki-‐projektissa	  huomioidut	  opiskelijapalautteet	  voisivat	  tässä	  kohtaa	  riit-‐
tää	  opiskelijoiden	  näkemysten	  kokoamiseksi.	  Lisäksi	  vaatimusmäärittelyssä	  on	  huomi-‐
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oitu	   vuosien	   saatossa	   saatu	  opiskelijapalaute	  Tuubi-‐portaalin	  palveluista	   ja	   projektin	  
kireä	   aikataulu	   ei	  mahdollista	   laaja-‐alaisten	   opiskelijapalautteen	   keräämistä.	   Ohjaus-‐
ryhmä	  päätti	  olla	  lisäämättä	  opiskelijaedustusta	  projektiin.	  
	  

7.	  Seuraavat	  kokoukset	  
Seuraava	  kokous	  pidetään	  13.4.2016	  klo.	  9.30	  -‐	  11.30.	  Projektipäällikkö	  lähettää	  koko-‐
uksen	  ajanvarauksen.	  
	  

8.	  Kokouksen	  päättäminen	  
Kokous	  päätettiin	  klo	  10.19	  
	  
	  

	  


